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Openbare samenvatting van het verslag van de vergadering van 3 maart 2023 

Presentie 
Aanwezig:  
Harun Basli, Mary Huisman-Bakker, Donald de Kloet, Trienke Stellema, Martin Vuijk en Martin 
Vredenduin (voorzitter) 
Afwezig: Arnoud de Heus 

Het besloten gedeelte van de vergadering 

Vanaf 3 maart 2022 vinden de vergaderingen plaats in de Bibliotheek van Loosdrecht  

Opening 

De voorzitter opent de vergadering. Hij heet Harun Basli welkom. Het College heeft Harun op 
voordracht benoemd tot lid van de Adviesraad. De andere leden van de Adviesraad wensen Harun 
veel succes in zijn rol en zien uit naar een plezierige samenwerking 

Mededelingen 

De voorzitter meldt dat binnenkort wordt gestart met de aanbesteding van de trapliften. Dit is niet 
zo’n ingrijpende aanbesteding. Er is een handvol aanbieders. De vorige aanbesteding was acht jaar 
geleden. 

Tijdens het voorzittersoverleg van 8 maart 2023 komt Afke Jong van de Regio de voorzitters bijpraten 
over de jeugdbescherming en de inkoop jeugdhulp plus. 

De voorzitter is enkele weken geleden bij een afscheidsbijeenkomst van Lindeke Mast in het 
gemeentehuis van Gooise Meren geweest. Lindeke was voorzitter van de Adviesraad Werk en 
Inkomen en na ongeveer twintig jaar lidmaatschap is zij nu gestopt. Tijdens de bijeenkomst is door 
diverse organisaties een presentatie gegeven, waaruit de nodige nuttige informatie is gekomen. 

Vaststelling verslag vorige vergadering en de samenvatting daarvan 

Deze worden ongewijzigd vastgesteld. 

Hoe gaan we het komende jaar in 

De stroom beleidsstukken is opgedroogd. Alle aandacht is nu gericht op het opstellen van een 
integraal beleidskader voor het sociaal domein. De leden van de Adviesraad zijn voor een eerste 
bijeenkomst uitgenodigd.  

De spontane informatieverschaffing van de gemeente naar de Adviesraad laat al jaren te wensen 
over. De voorzitter merkt op dat de informatieverschaffing vanuit de Regio naar de voorzitters beter 
verloopt. De huidige contactambtenaar is van goede wil.  

Besloten wordt om de ontwikkelingen te volgen en later in het jaar de balans op te maken. 

Evaluatie gesprek wethouder 

Op 2 februari 2023 heeft een eerste overleg met de nieuwe wethouder plaatsgevonden. Het gevoel 
van het gesprek is overwegend positief.  
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Advies inkoop woningaanpassingen 

Er is een gezamenlijk advies van de Adviesraden in de regio ingediend. Het advies was op de 
hoofdlijnen. Daarnaast zijn door de diverse adviesraden detailopmerkingen ingeleverd, die al dan 
niet zijn verwerkt. De voorzitter merkt op dat de projectleiding serieus met de opmerkingen van de 
adviesraden rekening houdt. 

Voorbereiden bijeenkomst integraal beleidskader 

Martin Vuyk, Harun, Donald en de voorzitter zullen daar aanwezig zijn. 

De diverse beleidsterreinen worden besproken en suggesties voor de inbreng op de bijeenkomst 
worden genoteerd.  

Openbaar gedeelte 

W.v.t.t.k. 

Geen 

Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 15.45 uur 
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